

重庆宏冠鑫晟科技有限公司 电话:023-62313859 地址:重庆市巴南区木洞镇龙池路298号4号楼B栋 Chongqing Hongguanxinsheng Technology Co. Tel:+86023-62313859 Address: Building B, No.4, Longchi Road, Mudong Town, Banan District, Chongqing, China

海马医森产品册







※海马医森 (Dr.Hima)

品牌介绍》

在充满活力的医疗保健领域,精准与关爱并 存,一个致力于提升医疗必需品品质的品牌应运而 生--Dr.Hima。海马医生以致力于质量、创新和个 人福祉而闻名,在设计、生产和销售各种医用耗材 方面处于领先地位。Dr. Hima的中文名称为 "海马 医森",体现了自然灵感与专业医疗技术的和谐融 合。海马代表着坚韧和优雅,与我们生产体现力 量、可靠性的医疗产品的承诺不谋而合。海马医森 拥有一批理论与实践相结合的专业研发团队, 依托 多年对医用耗材生产工艺和产品特性的潜心研究, 取得了一次次的创新和突破,在行业内较早建立起 医疗级的质量管理体系。

Dr.Hima

In the vibrant healthcare field, precision and care coexist, and a brand dedicated to improving the quality of medical necessities has emerged - Dr Hima. Dr. Haima is renowned for its commitment to guality, innovation, and personal well-being, and is at the forefront of designing, producing, and selling various medical consumables. Dr. Hima's Chinese name is "Haima Yisen", reflecting the harmonious integration of natural inspiration and professional medical technology. The hippocampus represents resilience and elegance, which coincides with our commitment to producing medical products that embody strength and reliability. Haima Yisen has a professional research and development team that combines theory and practice. With years of dedicated research on the production process and product characteristics of medical consumables, it has achieved innovation and breakthroughs time and time again, and has established a medical grade guality management system earlier in the industry.



产品名称,碘伏棉 型号:碘伏棉为医用棉签浸泡碘 伏,型号为碘伏棉棒。 规格:双头8cm 结构组成: 该产品由医用棉签加 碘伏液制成, 医用棉签由聚丙烯 制成的塑料管和脱脂棉制成。 适用范围:适用于注射,输液前 对完整皮肤的消毒。

Product name: Medical cotton swabs Specification: 10cm 12cm 20cm

bamboo sticks; the cotton heads are made of degreased cotton for medical use in accordance with YY0330-2002.

Scope of application: Used for cleansing of skin and wounds. Packing: 50pcs/bag





产品系列※

《碘伏棉

包装: 独立包装, 50支/盒

Structure: Cotton swabs are made of cotton swabs and cotton heads, the swabs are made of



*产品系列

纱布绷带≫



产品名称:纱布绷带

规格: 6*600cm 8*600cm 10*600cm

结构组成:筒状,非弹性材料,不与 创面直接接触,应洁净、无霉点、无 切边外露。

适用范围:用于创面敷料或肢体提供 束缚力,以起到包扎、固定作用。

包装:2卷/袋

roduct name: Gauze bandage Specification: 6*600cm 8*600cm 10*600cm Structural composition: tube, non-elastic material, not in direct contact with the wound, should be clean, no mould, no cutting edge exposed. Scope of application: used for wound dressing or limb to provide binding force, in order to play the role of wrapping and fixation. Packing: 2 rolls/bag









250克、500克 污点、无异味。 洁处理。

Cotton Balls Product Name: cotton balls Specification: 5g, 10g, 25g, 50g, 250g, 500g Product Performance: Skin, wound disinfection treatment time, applying drugs or disinfectants in the tool does not contain drugs or disinfectants, white colour, soft, no colour spots, stains, no smell.





产品系列※

《脱脂棉球

产品名称: 脱脂棉球

规格:5克、10克、25克、50克、

产品性能:皮肤、创面消毒处理时, 涂抹药物或消毒剂的工具不含药物或 消毒剂, 色泽洁白、柔软、无色斑、

适用范围:用于对皮肤、创面进行清



※产品系列

医用棉签》



产品名称: 医用棉签

规格: 10cm 12cm 20cm

结构组成:棉签由棉棒和棉头组成,棉棒由竹签制成;棉头由符合 YY0330-2002的医用脱脂棉制成。

适用范围:用于对皮肤、创面进行清洁处理。

包装: 50支/袋

Medical Swabs Product name: Medical cotton swabs Specification: 10cm 12cm 20cm

Structure: Cotton swabs are made of cotton swabs and cotton heads, the swabs are made of bamboo sticks; the cotton heads are made of degreased cotton for medical use in accordance with YY0330-2002. Scope of application: Used for cleansing of skin and wounds. Packing: 50pcs/bag





产品名称:弹性绷带 规格:25x4500mm 50x4500mm 70x4500mm 100x4500mm 结构组成:筒状,弹性材料,不与创面 直接接触,绷带应柔软,无异味,色泽 均匀,边缘平整,不应有拼接、层叠、污 点,自粘型绷带应具有自粘性、弹性、不 沾毛发、皮肤、衣服特性。 1面敷料或肢体提供束缚力,以起到包扎、

适用范围:用于创面敷料或肢体提供束缚力,以起到包扎、 固定作用。 包装:袋装:2卷/袋 盒装:25*4500mm 48卷/盒 50*4500mm 24卷/盒 75*4500mm 24卷/盒 100*4500mm 12卷/盒

Elastic Bandage

Product name : Elastic bandage

Specification: 25x4500mm 50x4500mm 70x4500mm 100x4500mm Structural composition: tube-shaped, elastic material, not in direct contact with the wound, the bandage should be soft, odourless, uniform colour, smooth edges, there should be no splicing, layering, stains, self-adhesive bandage should be self-adhesive, elasticity, non-staining hair, skin, clothing characteristics.

Scope of application: used for wound dressing or limb to provide binding force to play the role of wrapping and fixation.

Packing: Bag: 2 rolls/bag Box: 25*4500mm 48 rolls/box 50*4500mm 24 rolls/box 75*4500mm 24 rolls/box 100*4500mm 12 rolls/box







«弹性绷带



品牌理念》

Dr.Hima的使命是通过提供优质的医疗耗材,为医护 人员和患者提供更安全、更舒适的医疗环境。我们致力于 持续创新,不断提升产品质量,以满足医疗领域不断发展 的需求。

我们始终秉承"医学为本,品质为先"的经营理 念,以客户需求为中心,努力为全球医疗行业提供卓越的 产品和服务。Dr.Hima,与您共创医疗卫生的美好未来。

